

GROUP BIBLE SPEAKING

PERFORMANCE EVENT

This is a mixed performance event. Group Bible speaking is an interpretation by a spoken choral group of 8-30 contestants on a set Bible passage.

1. The group will create an atmosphere by using tone of voice, inflections, pause, gesture and movement (utilizing the space available).
2. No costumes, props, or singing allowed.
3. The passage must be memorized.
4. The majority of the passage is spoken chorally, but lines may be spoken by a section of the group or by solo voices.
5. Sound effects created on stage by the contestants may be added.
6. Presentation time limit is four (4) minutes minimum, six (6) minutes maximum. If competition piece does not meet the four (4) minute minimum or exceeds the six (6) minute maximum time limit, the contestant will receive a .5-point deduction for any portion of thirty (30) second increments outside the allotted time. (For example, a piece timed at 3:42 would receive a half-point deduction from the total score. A piece of 6:42 would receive a deduction of a full point from the total score.)

ГРУППОВОЕ ПРОЧТЕНИЕ БИБЛИИ

Эта номинация носит смешанный характер, в ней могут принимать участие мальчики и девочки.

Групповое прочтение Библии - это интерпретация библейского отрывка, которая исполняется группой из 8 - 30 участников.

1. Группа создаёт атмосферу, используя тон голоса, вариации, паузы, жестикация, движение на доступном пространстве.
2. Не допускается использование никаких костюмов, реквизита или пения.
3. Отрывок должен быть выучен наизусть.
4. Большая часть отрывка произносится хорально, но отдельные строки могут произноситься отдельными участниками группы или в сольном исполнении.
5. Могут быть добавлены звуковые эффекты, создаваемые на сцене самими участниками.
6. Продолжительность презентации - не менее 4 (четырёх) минут, не более 6 (шести) минут. Если выступление будет менее четырёх или более шести минут, судьи могут уменьшить итоговый результат на 0,5 балла за каждые тридцать (30) секунд. (Например, в случае продолжительности выступления в 3:42 вычитается полбалла).